
Spalletti: Postaramy się pokonać Juve, nie poddamy się

News - ASRoma.pl

(Gazzetta dello Sport - L.Calamai) "Juve jest mocne, ma doświadczenie, ma

wielu graczy i wszyscy mają wielką wartość. Chcemy dotrzymać im kroku.

Chcemy ze wszystkich naszych sił. My w Romie nie jesteśmy zadowoleni

jeśli nie wygrywamy i nie osiągamy maksymalnego wyniku. Zatem

spróbujemy pokonać Juve. Na pewno się nie poddamy".Luciano Spallletti

nie chciał, aby zabrakło go na wieczorze upamiętniającym Riccardo

Neriego, młodego gracza Juve, który zginął tragicznie w ośrodku Vinovo w

2006 roku razem z Alessio Ferramoscą. Na wieczorze pojawił się też

Claudio Marchisio.

Trener Ventura zaproponował przełożenie początku sezonu na 13 sierpnia.

- Jeśli Ventura twierdzi, że będzie to korzyść dla Azzurrich, powinien zostać

wysłuchany.

Dlaczego De Boerowi się nie powiodło?

- Nie otrzymał niezbędnego czasu, aby wprowadzić swoje idee. Niestety, gdy

trenujesz wielki klub, musisz znaleźć szybko odpowiednie rozwiązania. Pioli zna

lepiej włoską rzeczywistość od De Boera. Umieści wszystko na właściwym miejscu i

Inter wróci szybko do bycia czołowym rozgrywającym w lidze.

Policja poprosiła o przełożenie godziny derbów na wcześniejszą, gdyż

zostaną rozegrane w dniu referendum.

- W Rzymie są ludzie, którzy pracują nad zagwarantowaniem bezpieczeństwa

naszym kibicom.

Przedłużenie kontraktu jest w rękach piłkarzy?

- Tak. Zwłaszcza tych, którzy grają mało lub nie grają w ogóle. W szatni widzę oczy,

które patrzą we właściwym kierunku.

Twoje Empoli i derby?

- Kibicom Fiorentiny powiem, żeby uważali. Rok temu, w tym czasie, derby

Fiorentina-Empoli zakończyły się remisem. Przegrałem z Fiorentiną, gdyż byli

silniejsi i inteligentniejsi i zremisowałem w Empoli. Byli od nas mądrzejsi.

Przyszłość Sousy?

- Jako sympatyk Violi powiem, że niemożliwym jest znaleźć mocniejszego trenera. 
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